

# DCH Danmark Uddannelsesudvalg

## Referat

Dato:	14. sept. Kl. 19.00
Deltagere:	Anette Knudsen, Marianne Aakjær, Lise Damsgaard og Lotte Friis
Fraværende:	

1.	<b>Valg af referent:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lotte Friis</li> </ul>
2.	<b>Indkommende Email</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kasper Ottesen har meddelt at han stopper som Klér med udgangen af 2023</li> <li>- AK kontakter NW udvalget omkring deres oplæg</li> <li>- Kl aspirant Per Madsen, holder pause fra uddannelsen og starter op med det nye hold i 2025.</li> <li>- Else Grønkjær, ønsker at få sin undervisnings historik, Der arbejders på at få fremskaffet den.</li> <li>- Der kommer materiale som skal fremsende Kl aspiranter omkring modul 3</li> </ul>
3.	<b>Opfølgning på HB-referat d. 18 og 19 marts - opsamling på landsmødet - Arbejdsgruppe har den været samlet?</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- AK kontakter arbejdsgruppen - for at hører hvor langt de er noget.</li> </ul>
4.	<b>Økonomi Budget 24-25</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Anette sider lige nu og laver budget for 2024 og 25.</li> </ul>
5.	<b>Instruktøruddannelsen - opgave til næste gang - mm</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Oplæg til d. 7.okt omkring Didaktik - Lise undersøger om ekstern underviser kan komme.</li> </ul>
6.	<b>Møde med Rally udvalget</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ønsker et møde, AK vender tilbage med en dato der hedder d. 6. okt.</li> </ul>
7.	<b>Oplæg fra Ag udvalget</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ak kontakter Agility udvalget omkring Hoopers oplæg.</li> </ul>
8.	<b>Evt.:</b>

[Skriv her]



	<ul style="list-style-type: none"><li>- Kreds 5 efterspørger om man kan bruge ikke uddannet KI er til undervisning</li><li>- Dorthe D deltager d. 16.9 i stedet for Lise D. fra HB.</li><li>- Dagsorden til d. 16. 9 er sendt ud og der er kun modtaget positive tilkendegivelser.</li></ul>
9.	<b>Næste møde d. 6. okt. kl. 16.00 Fjelstedkro</b>